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 Z á p i s 
 
z 21. jednání výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje, konaného dne 24. února 2011 od 14:00 hodin v objektu Střední 
odborné školy a Středního odborného učiliště, Hradec Králové, Vocelova 1338 

 
Přítomni: Ing. Jaroslav Jirásko, Mgr. Martina Bělková, Ing. Karel Janeček, Bc. Karel Klíma, 

Mgr. Petr Kmoch, Petr Kuřík, Rudolf Polák, Jiří Říha, Mgr. Táňa Šormová, 
Ing. Jan Vaníček, Mgr. Edita Vaňková 

 
Omluveni: PaedDr. Mgr. Josef Lukášek  
 
Nepřítomni: Mgr. Miroslav Behan 
 
Přizváni: PhDr. Bc. Jiří Nosek (omluven), JUDr. Radmila Šulcová, Ing. Václav Jarkovský, 

Mgr. Miloš Kosina, Mgr. Svatava Odlová (omluvena), Mgr. Martin Horák (omluven), 
Ing. Růžena Ryglová, Ivan Doležal, Aleš Svoboda, Mgr. Martina Berdychová, 
Ing. Jaroslav Winter, Ing. Vladislav Košťál 

 
Program: 
 

1. Zahájení, schválení závazného programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení 
účasti hostů na jednání  

2. Kontrola plnění předchozích usnesení výboru pro VVZ 
3. Optimalizace středních škol v Hořicích 
4. Výroční zpráva o stavu a rozvoji vzdělávací soustavy v Královéhradeckém kraji za školní 

rok 2009/2010  
5. Žádosti o zápis změny v rejstříku škol a školských zařízení 
6. Různé, diskuze, závěr  

 
Ing. Vladislav Košťál, ředitel Střední odborné školy a Středního odborného učiliště, Hradec 
Králové, Vocelova 1338, podal informace o škole a oborech vzdělání (maturitních a s výučním 
listem), které jsou ve škole vyučovány. 
 
 
K bodu 1 
Zahájení a schválení závazného programu jednání, volba ověřovatele zápisu a schválení 
účasti hostů na jednání  
 
Jednání zahájil a řídil Ing. Jaroslav Jirásko, předseda výboru pro výchovu, vzdělávání 
a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, který zároveň přivítal hosty jednání.  
Ověřovatelem zápisu byl navržen Jiří Říha.  
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 11 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
USNESENÍ VVZ/21/168/2011 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. schvaluje 
program jednání 
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Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 11 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 

 
USNESENÍ VVZ/21/169/2011 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. schvaluje 
účast hostů p. Ivana Doležala a p. Aleše Svobody na projednání bodu 3 
 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení 
 
Hlasování: Pro: 10 

Proti: 0 
Zdržel se: 1 

 
USNESENÍ VVZ/21/170/2011 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. schvaluje 
Jiřího Říhu jako ověřovatele zápisu 

 
K bodu 2 
Kontrola plnění předchozích usnesení výboru pro VVZ  

• předseda VVZ provedl kontrolu usnesení: 
USNESENÍ VVZ/20/160/2011 – uskutečnilo se jednání v Hořicích 
 
USNESENÍ VVZ/20/166/2011 – Rada KHK schválila zápis změny v rejstříku škol 
a školských zařízení 
 

 
K bodu 3 
Optimalizace středních škol v Hořicích   
Členům VVVZ byl zaslán v elektronické podobě materiál „Optimalizace – návrh na redukci středních 
škol zřizovaných KHK v Hořicích“ 
 

• Mgr. Miloš Kosina, vedoucí oddělení středního a speciálního vzdělávání OŠ KÚ, uvedl 
předkládaný materiál   

• Ivan Doležal, starosta města Hořice, požádal, aby v názvu sloučených organizací bylo 
uvedeno gymnázium 

• Mgr. Miloš Kosina  
– v Hořicích proběhlo jednání s řediteli a zástupkyní ředitele středních škol (dále jen 

ředitelé) za účasti PhDr. Bc. Jiřího Noska, Ing. Jaroslava Jiráska a Mgr. Miloše Kosiny 
ohledně možnosti řešení problematiky středního školství v Hořicích 

–  ředitelé byli vyzváni PhDr. Bc. Jiřím Noskem, členem Rady KHK, ke spolupráci 
• JUDr. Šulcová, vedoucí odboru školství KÚ, zodpověděla dotazy členů výboru a hostů 

jednání   
• Mgr. Táňa Šormová 

− ředitelé nejsou schopni se v této době dohodnout 
− byla jim dána možnost přijít s návrhy na řešení  

• Ing. Jirásko 
− ředitelé jsou schopni spolu spolupracovat v případě, že bude rozhodnuto o sloučení škol 
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Jiří Říha, Ing. Karel Janeček a Bc. Karel Klíma podporují variantu II. 
 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
  
Hlasování: Pro: 10 

Proti: 0 
Zdržel se: 1 

 
USNESENÍ VVZ/21/171/2011 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. podporuje  
optimalizační návrh – varianta II – týkající se sloučení příspěvkových organizací 
zřizovaných Královéhradeckým krajem v Hořicích 
 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
  
Hlasování: Pro: 10 

Proti: 0 
Zdržel se: 1 
 

USNESENÍ VVZ/21/172/2011 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. doporučuje  
Radě Královéhradeckého kraje odsouhlasit návrh – varianta II – na sloučení 
příspěvkových organizací zřizovaných Královéhradeckým krajem předložit ho 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje k projednání a schválení 
 
Varianta II 
s účinností k 1. 8. 2011 
sloučení Gymnázia a Střední odborné školy, Hořice, Husova 1414, Obchodní 
akademie, Hořice, Šalounova 919 a Vyšší odborné školy rozvoje venkova a Střední 
zemědělské školy, Hořice, Riegrova 1403 (nástupnickou organizací bude po sloučení 
Gymnázium a Střední odborná škola, Hořice, Husova 1414 s novým názvem) 
 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
  
Hlasování: Pro: 8 

Proti: 2 
Zdržel se: 1 
 
 

USNESENÍ VVZ/21/173/2011 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. doporučuje 
Radě Královéhradeckého kraje preferovat název nástupnické organizace – 
Gymnázium, střední odborná škola, střední odborné učiliště a vyšší odborná škola, 
Hořice 
 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
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Hlasování: Pro: 9 

Proti: 0 
Zdržel se: 2 
 
 

USNESENÍ VVZ/21/174/2011 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. doporučuje 
Radě Královéhradeckého kraje zvážit účast zástupce města Hořice v konkurzní 
komisi pro konkurzní řízení na obsazení pracovního místa ředitele  
 

K bodu 4 
Výroční zpráva o stavu a rozvoji vzdělávací soustavy v Královéhradeckém kraji za školní 
rok 2009/2010 
Členům VVVZ byl zaslán v elektronické podobě materiál „Výroční zpráva o stavu a rozvoji 
vzdělávací soustavy v Královéhradeckém kraji za školní rok 2009/2010“ včetně příloh 

• Mgr. Miloš Kosina uvedl předkládaný materiál 
• Mgr. Táňa Šormová poděkovala za zpracovaný materiál, který obsahuje podklady a údaje 

velmi potřebné pro další rozhodování o školství Královéhradeckého kraje 
 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
  
Hlasování: Pro: 11 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

USNESENÍ VVZ/21/175/2011 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. bere na vědomí 
Výroční zprávu o stavu a rozvoji vzdělávací soustavy v Královéhradeckém kraji za 
školní rok 2009/2010 
 

II. doporučuje 

Radě Královéhradeckého kraje seznámit se se zněním Výroční zprávy o stavu 
a rozvoji vzdělávací soustavy v Královéhradeckém kraji za školní rok 2009/2010 
a předložit ji k projednání Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje  

 
 
K bodu 5 
Žádosti o zápis změny v rejstříku škol a školských zařízení 
Členům VVVZ byl v elektronické podobě zaslán materiál „Žádosti o zápis změny v rejstříku škol 
a školských zařízení – zřizovatel Královéhradecký kraj“  

• Mgr. Miloš Kosina seznámil se žádostmi o zápis změny v rejstříku škol a školských 
zařízení: 

1. Střední škola, Základní škola a Mateřská škola, Hradec Králové, Štefánikova 549 
požádala o zvýšení nejvyššího povoleného počtu dětí mateřské školy ze 113 na 128  

2. Střední škola informatiky a služeb, Dvůr Králové nad Labem, Elišky Krásnohorské 
2069 požádala o snížení nejvyššího povoleného počtu žáků oboru vzdělání dle RVP 
28-44-M/01 Aplikovaná chemie (denní forma vzdělávání) z 300 na 136 
a v 1. ročníku ze 75 na 34 žáky 
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Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení: 
  
Hlasování: Pro: 10 

Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
 

USNESENÍ VVZ/21/176/2011 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. doporučuje  
Radě Královéhradeckého kraje odsouhlasit zápis změny v rejstříku škol a školských 
zařízení  
s účinností od 1. 4. 2011 
Střední škola, Základní škola a Mateřská škola, Hradec Králové, Štefánikova 549 

− zvýšení nejvyššího povoleného počtu dětí mateřské školy ze 113 na 128 
 

s účinností od 1. 9. 2011 
Střední škola informatiky a služeb, Dvůr Králové nad Labem, Elišky Krásnohorské 2069 

− snížení nejvyššího povoleného počtu žáků oboru vzdělání dle RVP 28-44-M/01 
Aplikovaná chemie (denní forma vzdělávání) z 300 na 136 a v 1. ročníku ze 75 
na 34 žáky 

 
K bodu 6 
Různé, diskuze, závěr 
 

• členové VVVZ diskutovali o problematice učňovského školství a o síti učebních oborů 
v Královéhradeckém kraji. Ing. Jirásko požádal, aby na dubnové jednání VVVZ byl 
předložen materiál, ve kterém budou údaje o učebních oborech – název střední školy, 
název oboru vzdělání, počty žáků podle ročníků 
 

• Mgr. Táňa Šormová požádala, aby u každého materiálu, který je předkládán na jednání 
VVVZ bylo uvedeno datum a zpracovatel. 
 

Všechny body programu byly vyčerpány. Jednání bylo předsedou výboru ukončeno v 16:00 hodin. 
Další jednání VVVZ se bude konat dne 17. 3. 2010. 
 
 
 
 
 
 
…………………………………………  ……………………………………….. 
 Ing. Jaroslav Jirásko     Jiří Říha 
 předseda výboru      ověřovatel zápisu 
 
 
Zpracovala: Naděžda Pozlerová, tajemnice výboru 
V Hradci Králové dne 11. 3. 2011 
 
……………………………..... 
 podpis 


